
44 jaar 
Joekskepel De Dorsvlaegels

Door John Pubben

Op zaterdag 14 mei viert joekskepel 
De Dorsvlaegels haar 44-jarig bestaan. 
In april 1978 kwamen Oscar Gijezen 
en Herbert Rayer, geïnspireerd door 
joekskepel De Doorsjlaag, op het 
idee ook een joekskepel te gaan vor-
men. Zij vonden Thei Niessen, Henk 
Veldman, Jeu Martens, Peter Peters, 
Jos Muisers, Hans Vincent en Jos 
Bastiaans bereid zich hierbij aan te 
sluiten. Onder de naam Hoeperde-
poep hadden ze in juli 1978 hun eer-
ste optreden met het nummer Hei-
dewitzka Herr Kapitän. Twee jaar 
later werd de naam omgedoopt in De 
Dorsvlaegels. Naast de Dorsvlaegels 
en De Doorsjlaag hadden we nog 
twee andere Joekskepellen in Reuver: 
Moekefoek en Kaegelzaat.

Kenmerk van De Dorsvlaegels is 
dat stemming nog belangrijker is 
dan de muziek. Dit merk je als zij 
spelen tijdens de zittingen van de 
Windjbuujels, maar uiteraard ook 
bij andere optredens. Je ziet dat ze 
er plezier in hebben. Repeteren doen 
ze zonder dirigent: 'Veur kloeëte 
zelf get aan.' Dit doen ze met een 
hoop plezier. Theo Coops heeft 
wel een belangrijke rol gespeeld in 
hun carrière. Hij schreef swing- en 
bluesnummers en leerde hun deze 
muziek spelen. Het repertoire van 
De Dorsvlaegels is swing, blues, 
vastelaovend en Kölsch en bestaat 
uit meer dan honderd nummers en 
dertig buutmarsen.

Een ander kenmerk is dat de kepel 
alleen uit mannen bestaat. Hoe-
wel de reden 'vrouwe kriege kinjer 
en den kèns se neet altied op häör 
raekene' niet meer van toepassing 
is, zijn ze nu al 44 jaar vrouwloos 
en dit zal ook zo blijven. Verder is 

er weinig verjonging. De meeste 
Vlaegels zijn al tientallen jaren lid. 
Oscar, Thei, Henk en Jeu zijn zelfs 
nog steeds leden van het eerste uur.

Dieptepunten zijn er maar weinig 
maar wel triest. Nog vóór het 
10-jarig bestaan stierf Peter Peters, 
een aantal jaren geleden ontviel Jan 
Reinders (2009) en vorig jaar kwam 
Piet Willemsen te overlijden. Ge-
lukkig staan er veel hoogtepunten 
tegenover. Naast de 20 tot 25 optre-
dens per jaar (inclusief veel dankbare 
serenades) mag niet ongenoemd 
blijven een gezamenlijk optreden 
met André Rieu, de promovering 
tot doctor aan de Narrenuniversi-
teit Limburg, optredens op de Boe-
tegewoeëne Boetezitting in Venlo, ’t 
Preuvenemint in Maastricht, de op-
tocht van 2011 in de koets van PiGe-
PeJoHeKa (33 jaor De Dorsvlaegels), 
een polonaise op de snelweg tijdens 
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een file na een optreden in Antwerpen, 
de opname van Joekskepelmusique/
Laot gaon in de Marlstone studio 
en de opname van Nabucco op een 
CD. Dit nummer bereikte een hoge 
notering in de nationale top 100. Je 
hoort De Dorsvlaegels nu nog spelen 
tijdens wedstrijden van het Neder-
lands elftal en Ajax.  

Ze repeteerden op verschillende 
plekken: Het Rode Kruisgebouw 
aan de Keulseweg, de Harmonie-
zaal, De Haam en Ronckenstein. Nu 
repeteren ze in de Paerssjtal waar 
ze op zaterdag 14 mei dan ook hun 
44-jarig bestaan vieren. Ondanks 
het feit dat ze niet verjongen, hopen 
wij dat we ze over 11 jaar wederom 
mogen feliciteren. De Dorsvlaegels 
houden hun receptie van 19.00 uur 
tot 20.30 uur en hopen jullie in grote 
getalen te mogen begroeten.
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33 jaor De Dorsvlaegels

De Dorsvlaegels in de beginjaren



~De windjvogel~

Jantje leet d'r eine vleege,
en hae had 'm zelf gemaak,
van get aafvalgrei, gekrege
in ein 'Doe het zelver' zaak.

'Wach, 
ich laot een breefke', zaet d'r,

'met dees teks nao baove gaon':
'Vogel, is de lôch dao baeter ?

den bliëf nag mer efkes sjtaon'.

uit: 
Wissewasjes

door
Arnold Wassen

1987

HOE IS HET NOG MET: 

EVENTS4YOU

Door Rick Huijbers

Oudste lid René Hermans, met 
oldtimer zwever (2,5 m. spanwijdte)

MODELVLIEGCLUB 

DE STOOTKOP REUVER

Door Jan Vullers

Een van de oudste, en toch tamelijk 
onbekende Reuverse verenigingen, 
is ModelVliegClub 'De Stootkop'. 

Voorzitter Theo Simons en Pierre 
Lennaerts vertellen er meer over. 
De in 1972 opgerichte vereniging 
dankt haar naam aan het prijswin-
nende en landelijk bekende ont-
werp van het zweefvliegtuig van 
mede-oprichter Jos van Melick. Het 
zelf bouwen van een vliegtuig is 
voor hun een hobby. Het stadium 
van de zelfbouwpakketten zijn ze 
al lang ontgroeid. Bijna alle leden 
bouwen hun eigen vliegtuig zelf en 
dan vooral bestuurbare zwevers 
en vliegtuigen met elektromotor. 
Triplex, balsahout, krimpfolie en 
andere lichte kunststoffen zijn de 
werkmaterialen. Maar er zijn ook 
goed vliegende kant en klare vlieg-
tuigen te koop in alle prijsklassen.  

De besturing gaat met een zender: 
links, rechts, hoog en laag. De bou-
wers zijn met hun tijd meegegaan 
want brandstofmotoren zijn ver-
vangen door elektromotoren. Na 
het bouwen is natuurlijk het vliege-
ren zelf een uitdaging. Bij wedstrij-
den gaat het om wie het snelste is 
of wie het langste in de lucht kan 
blijven. Dat kan soms wel uren du-
ren. In het weekend, bij goed weer, 
wordt er door de leden gevlogen op 
het eigen officieel erkende vliegveld 
in Offenbeek. Ieder lid heeft vaak 
meerdere vliegtuigen thuis. 

De vliegclub heeft in het verleden 
vele Nederlands kampioenen gekend 
in diverse categorieën. De club telt 
nu 25 leden van 18 tot 89 jaar. 

Op pinksterzondag 5 juni houdt de 
club ter gelegenheid van haar 50-ja-
rig bestaan een familiedag waarbij 
publiek ook welkom is. Er wordt 
tussen 11 en 16 uur gevlogen. Het 
terrein ligt aan de Dubbelweg, te-
genover de rechts gelegen boerderij 
Reijnen. De Dubbelweg is na het 
viaduct op de Keulseweg de 2e ver-
harde weg rechts. 

Meer info: www.stootkop.nl. 

Toen op 14 Maart 2020 de eerste 
lockdown vanwege Corona afge-
kondigd werd, raakte dit heel Ne-
derland, vooral de horeca en eve-
nementensector. Twee jaar later 
kijken we samen met Ralph Boll 
van het Reuverse Events4You terug 
op twee jaar coronamaatregelen.

Toen de lockdown inging, stond 
Events4You aan de vooravond van 
het Ruiverse Tentfiees op de markt. 
De artiesten waren geboekt, de 
voorraad besteld en het opbouwen 
was al bijna begonnen. Toen het 
hele evenement niet doorging, za-
ten ze wel met de gemaakte kosten. 
Gelukkig waren ze hiervoor verze-
kerd, hoewel dit ook lang niet alles 
dekte. Met grote dank aan artiesten-
bureau Jan Vis hebben ze gelukkig de 
schade kunnen beperken. Wat volg-
de waren twee jaren zonder grote 
evenementen dus weinig te doen 
voor Events4You. Er werd gestart 
met de verhuur van koelkasten en 
dergelijke om toch wat inkomsten 
te genereren. Ook Ralph zelf, die 
van de evenementensector zijn be-
roep wilde maken, moest noodge-
dwongen op zoek naar een andere 
baan. 

11 en 12 Maart 2022 mochten Ralph 
en zijn team eindelijk weer los met 
de I Love 90's party en de Fout maar 
Goud party bij de manege in Reuver. 
Met de gemeente werd fantastisch 
samengewerkt om alles goed te laten 
verlopen. Helaas viel de kaartver-
koop erg tegen vanwege de vele co-
ronabesmettingen tijdens carnaval.

De kindermiddag was wel erg suc-
cesvol en zal in de toekomst uitge-
breid worden. Ralph laat zich niet 
uit het veld slaan; zijn levenswerk 
nemen ze hem niet af en inmiddels 
staan de volgende evenementen al-
weer op de planning. 

Vrijdag 15 en zaterdag 16 juli zal bij 
de manege wederom de Beachparty 
en Hollandse Glorie XXL plaatsvin-
den op meerdere podia, met aller-
hande artiesten zoals Frans Bau-
er, Emma Heesters en Samantha 
Steenwijk. 23 en 24 september staan 
de Mallorca party en Fuifje XXL ge-
pland, waar feestvierend Reuver 
zijn hart weer kan ophalen. 
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De inhoud van het Ruivers 
blaedje is mede afhankelijk 
van uw inbreng. Berichten 
kunt u sturen naar de redactie: 
ruiversblaedje@ziggo.nl 

Vergeet niet uw gegevens te 
vermelden zodat we contact 
met u kunnen opnemen. 

Het Ruivers blaedje verschijnt 
rond de laatste vrijdag van 
de (even) maand. De dead-
line voor het aanleveren van 
materiaal is steeds drie weken 
eerder.

RUIVERS 
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WML POMPSTATION REUVER

Door  Leon Heijmans

Wanneer je een wandeling maakte 
door het Walsberggebied, kwam je 
onvermijdelijk langs het karakte-
ristieke voormalige waterpomp-
station van WML (Waterleiding 
Maatschappij Limburg). Inderdaad 
‘kwam’, want de afgelopen weken 
zijn het gebouw en de omliggende 
waterbekkens gesloopt in opdracht 
van diezelfde WML. Het gebouw is 
sinds 2000 niet meer in functie om-
dat het gewonnen water in het gebied 
niet meer aan de kwaliteitseisen 
voldoet.

Een stukje historie
Vóór 1955 was de gemeente Beesel 
nog niet op het waterleidingnet-
werk aangesloten. Alleen grotere 
gemeenten als Venlo, Roermond 
en Weert waren op een centraal 
netwerk aangesloten. Onder de be-
zielende leiding van burgemeester 
Claessen is het destijds met veel 
inspanning gelukt ook de gemeente 
Beesel aan te laten sluiten tot het 
bestaande centrale netwerk. In 
overleg met het Rijksinstituut voor 
Drinkwatervoorziening en de toen-
malige Waterleiding Maatschappij 
voor Midden- en Noord Limburg 
(1940) zijn de bossen tussen Beesel 
en Reuver uiteindelijk ook bestemd 
als waterwingebied. De eerste opzet 
van het pompstation stamt dus uit 
die tijd. 

In 1958 werd er een tweede kelder-
berging voor schoon drinkwater ge-
bouwd (inhoud 400 m3). En in 1962 
werd het pompstation uitgebreid 

met een pompenkamer (hogedruk 
pompen) en een nieuwe filterruimte. 

In 1970 volgde er een derde water-
kelder’ (1.500 m3). In 1988 werden 
twee spoelwatervijvers aangelegd. 
Hier werd het water geloosd waar 
de zandfilters mee schoongespoeld 
werden. M.a.w. het hele terrein was 
deel van de waterwinning, niet al-
leen het pomphuis! Pomphuis Beesel 
mocht per jaar circa 1 miljoen m3 (1 
m3 = 1000 liter) oppompen.

In 2000 is WML dus gestopt met de 
waterwinning in Beesel (we krijgen 
nu water vanuit Roermond) en in 
2007 is het pomphuis definitief afge-
schreven als waterwin-installatie.

WML nu
Vandaag de dag levert WML in Lim-
burg circa 76 miljoen m3 drinkwater 
per jaar aan 500.000 huishoudens 
en 15.000 bedrijven. Daarvoor heeft 
WML 21 pomplocaties door heel 
Limburg en beschikt het over een 
leidingwerk van circa 8000 kilome-
ter. In Heel staat de enige water-
wininstallatie die water uit de Maas 
bewerkt tot leidingwater.

WML Pompstation



In 2020 heeft de gemeente aan de 
Beeselseweg een recreatieve rust-
plek voor fietsers en wandelaars 
gerealiseerd. Omdat de plek een 
mooie uitstraling heeft door de in-
richting met robuuste zitbanken en 
een fraaie beplanting, wordt er ge-
sproken over een 'Pareltje'.
  
Aan het Kernoverleg Reuver werd 
gevraagd om ook op zoek te gaan 
naar plekjes waar dergelijke 'Parel-
tjes' gerealiseerd kunnen worden. 
Het Kernoverleg heeft dit enthousiast 
opgepakt en een inventarisatie op-
gesteld van 7 geschikte plekjes in 
Reuver. In overleg met de gemeente 
is besloten om in eerste instantie 
2 van deze plekjes in te richten als 
een 'Pareltje'.

De eerste plek is aan de Oude Veer-
weg, met uitzicht op de Maas en 
Kessel. Hier bevindt zich nu een 
picknickbank, doch die wordt ver-
plaatst naar de Walsberg. Er wordt 
een nieuwe robuuste zitbank ge-
plaatst met fietsenstalling. Ook ko-
men er nieuwe bomen en rondom 
wordt kleurrijke beplanting aan-
gebracht. Voor de bezoekers wordt 
een bordje geplaatst met informatie 
over de omgeving. 

Het tweede 'Pareltje' komt een stuk 
verderop aan de bosrand nabij de 
Lambertuskapel. Hier komen 2 zit-
banken met fietsenstalling, kleur-
rijke beplanting rondom en een in-
formatiebordje.

De aanleg van de 'Pareltjes' wordt 
volledig door de gemeente Beesel 
gesubsidieerd. Het was de bedoe-
ling om de 'Pareltjes' vóór het plant-
seizoen 2022 te realiseren. Door 
vertraging bij de levering van ma-
teriaal was dit helaas niet mogelijk. 
Zodra de zitbanken geleverd zijn, 
zullen ze ook geplaatst worden. 

De verfraaiing met mooie beplan-
ting, zodat er ook echt sprake is van 
een 'Pareltje', kan echter pas in het 
najaar plaatsvinden.

'de zon wordt gevangen aan 
de Hovergeleiweg in Reuver'

'PARELTJES'

Door Jos Cremers

beide locaties 
voor de nieuwe Pareltjes >

Peter en Ine Reijnen stonden voor 
een lastige keuze. Peter had het var-
kensbedrijf (de Maria-hoeve) aan de 
Beeselseweg van zijn ouders over-
genomen. Werk aan de winkel van 
’s morgens 5 tot ’s avonds 9. Zeven 
dagen in de week. Het verzorgen 
van de varkens was hun lust en hun 
leven. Maar de regels werden strenger 
en omdat er geen bedrijfsopvolger 
was, werd in 2019 de knoop doorge-
hakt. 

Het werd stoppen met de varkens, 
hoewel het pensioen nu nog zo’n 10 
jaar op zich laat wachten. De akker-
bouw blijft. In Juli 2020 werden de 
laatste zeugen geïnsemineerd. Op 
10 april 2021 zijn de laatste gemes-
te varkens weggebracht. Dat deed 
pijn. 

Toen was het stil. Maar niet lang, 
want de bulldozers van Thijssen 
Emans kwamen de stallen afbre-

ken. Daarna kwam de vraag: wat 
te doen met de vrijgekomen grond? 
De optie van een zonneweide kwam 
om de hoek kijken. En ook voor de 
gemeente was een zonneweide een 
goed idee: alle gemeentes hebben 
immers de opdracht om in 2030 
klimaatneutraal te zijn. 

Op een informatie-avond voor om-
wonenden werd het plan toege-
licht. Iedereen zag de voordelen 
wel zitten; niemand heeft bezwaar 
gemaakt. Er is plaats voor 3.300 
zonnepanelen langs de Hovergelei-
weg met een verwachte opbrengst 
van 1,8 MegaWatt. De installatie 
is geleverd door het Nederlandse 
bedrijf Sunprojects. Daarmee kun-
nen in principe zo’n 450 woningen 
worden voorzien van stroom. Zeg 
maar ongeveer alle woningen in 
de wijk Leeuwen die in de vroegere 
stankcirkel van de varkensboerde-
rij liggen. Het is de bedoeling om 
begin juni de eerste stroom te gaan 
afleveren. Rondom het terrein van 2 
hectare wordt in het najaar nog een 
groenstrook aangeplant, zodat de 
panelen aan het zicht worden ont-
trokken. 

Voor Peter straks de taak om de in-
stallatie te beheren en het gras te 
maaien, want het moet er natuur-
lijk wel netjes bij liggen. En wellicht 
af en toe panelen wassen, want 
het stuift er regelmatig. De groene 
overall blijft: Van varkensboer naar 
zonneboer. Het is vooral nog wen-
nen: er is nu nog veel te doen, maar 
straks blijft er veel tijd over. Hobby’s 
zijn er nog niet. Misschien eens op 
vakantie gaan? De tijd zal het leren.

Binnen onze gemeente zullen er 
nog op twee andere plekken zonne-
weides gerealiseerd worden, onder 
andere door 'Joris Wekt Op' die eer-
der al zonnepanelen op sporthal De 
Schans introduceerde.

VAN VARKENSBOER 

NAAR ZONNEBOER

Door Jan Vullers


